
 

ASSEMBLEA DE REGIDORS I REGIDORES DE LA SAFOR-VALLDIGNA 

TRANSPORT COMARCAL I MOBILITAT 

No hi ha servei! És un problema històric amb què venim lluitant des de fa anys. 

El 2011, la Mancomunitat de Municipis de la Safor va redactar un estudi sobre la Xarxa  

Comarcal de Transport Públic. 

El tema dels autobusos és un problema extensible a tota la comarca. El 22 de maig de 2015, 

dos dies abans de les eleccions, el Partit Popular va presentar un projecte de Servei Públic de 

Transport de viatgers per carretera anomenat “CVV-231: Gandia - Pego - Vilallonga - Castelló de 

Rugat”. Amb aquest projecte, es pretenia renovar les Concessions de la línea esmentada. En 

resposta a aquest, l’Ajuntament de Potries va reaccionar presentant al·legacions al mateix, 

cosa que també va fer posteriorment el grup de Ròtova. Aquestes al·legacions va estar 

presentades el juliol de 2015, i a dia de hui encara no s’ha rebut cap resposta per part de la 

Conselleria pertinent. 

En l’actualitat, sabem de converses entre la Diputació de València i la Conselleria d’Habitatge, 

Obres Públiques i Vertebració del Territori en què s’ha posat sobre la taula la signatura d’un 

conveni per tal què la Diputació financie les concesiones de la GVA  amb el romanent de 2016. 

A més a més, tenim constància que la Conselleria d’Habitatge, Obres Públiques i Vertebració 

del Territori té la voluntat fer i acabar els Plans de Mobilitat Comarcals a finals de 2017. 

Per tot això, regidors i regidores de la Safor-Valldigna i altres representants de col·lectius 

locals de la comarca, reunits i reunides al C/ Tossal n5 (Seu Comarcal) a 8 de setembre de 2016, 

acorden: 

1. QUÈ VOLEM DEMANAR? Full de ruta. 

- Com estem? Situació actual. 

En primer lloc, cal que analitzem bé la situació actual. És per això que el més urgent és saber 

en quin punt es troba el conveni que Conselleria i Diputació han signat o pretenen signar. Què 
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va a fer la Diputació amb el finançament de les concessions de la GVA? Qui ha signat el 

conveni? Com serà el finançament? Fins a quan? 

- Què volem? PLA DE MOBILITAT. 

En segon lloc, pretenem que la Conselleria d’Habitatge, Obres Públiques i Vertebració del 

Territori redacte el Pla de Mobilitat de la Safor-Valldigna. Per a això, actuarem de la següent 

forma: 

1. Recuperem l’estudi de la Xarxa Comarcal de Transport Públic que la Mancomunitat va 

relitzar el 2011. 

2. Esbrinem l’estat del conveni entre la Diputació i la Conselleria: amb açò sabrem en quin 

punt ens trobem i amb quines persones hem de reunir-nos i parlar. 

3. Ens reunim alhora amb representants de Compromís a la Diputació de València i a la 

Conselleria d’Habitatge, Obres Públiques i Vertebració del Territori (representants 

encarregats de la matèria en qüestió o que estiguen capficats en la situació). Pretenem que, 

tot i que és la Conselleria la competent en la redacció dels Plans de Mobilitat, la Diputació 

ho financie (i més encara sabent que la Diputació de València pretén, a partir d’ara, posar 

en el punt de mira i finançar actuacions mancomunades). 

4. Una vegada els nostres representants es comprometen amb la redacció d’un Pla de 

Mobilitat Comarcal que contemple tota la realitat de la Safor-Valldigna, incloent la 

intermodalitat del transport (bus, taxi, bici, tren, etc.), serà el nostre grup de la 

Mancomunitat el qui prenga la iniciativa de dur a terme totes les propostes de forma formal 

a la Diputació i a la Conselleria. Tenint en compte que en menys d’un any Compromís 

ocuparà la presidència de la Mancomunitat, pensem que aquest és un tema clau que hem 

de prendre com el més important a resoldre. Tot açò amb el diàleg constant entre els 

Ajuntaments de la comarca i els responsables de la Mancomunitat encarregats de dur a 

terme la iniciativa a les insitucions superiors. 

Paral·lelament, i un tema que també es pot aclarir en la reunió amb els representants de 

Compromís en la Conselleria d’Habitatge, Obres Públiques i Vertebració del Territori, hem de 

clarificar l’estat de les concessions que es van fer a última hora el 22 de maig de 2015. Volem 

saber perquè no hem rebut resposta a les al·legacions que es van fer ara fa més d’un any. 

2. A QUI HO DEMANEM? 

- Diputació de València. Primer hem de saber qui gestiona els diners de romanent per a pagar 

les concessions de la GVA. Cooperació o Presidència? 

- Emili Altur (diputat delegat de Cooperació Municipal)? 

- M Josep Amigó (Vicepresidenta)? 
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- GVA: Conselleria d’Habitatge, Obres Públiques i Vertebració del Territori. 

- Lluís Ferrando (Director General d’Ordenació del Territori, Urbanisme i Paissatge)? 

3. QUI ANEM A DEMANAR-HO? Delegació de regidores i regidors de la comarca (i representats 

de col·lectius locals) 

- Falta esclarir aquest punt de l’acord.
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